
 

 

 

 

 

 

 1 

 

Zhihan Zhao 

Beijing 

+86 10 8524 9470 

zhihan.zhao@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

◼ Asset management 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun, Ms. Zhao practiced for over eight years in the dispute resolution department 

of King & Wood Mallesons. 

Ms. Zhao focuses her practice mainly on asset management-related litigation, arbitration and 

compliance services, and has extensive experience in advising on legal issues involving real estate, 

general corporate and other matters.  Ms. Zhao has served as general legal counsel for a well-known 

trust company for many years, and has advised on resolving disputes for many trust companies and 

companies engaged in a wide array of asset management services. 

Ms. Zhao has been involved in the field of asset management, including contentious and non-

contentious services such as dispute resolution in connection with equity rights, equity derivatives, 

and creditor claims of various types of trust plans, asset management plans, funds and others, 

responding to redemption disputes, enforcement matters related to notarized creditor claim 

documents, framework design, and contract modification, among others. 

EDUCATION 
Bachelor of Law and Master of Civil and Commercial Law from China University of Political Science 

and Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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赵之涵 

北京 

+86 10 8524 9470 

zhihan.zhao@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 争议解决 

◼ 资产管理 

工作经历 

加入汉坤之前，赵之涵律师曾在金杜律师事务所争议解决部工作逾八年。 

赵之涵律师主要执业领域为资产管理、公司、房地产领域的非诉、诉讼/仲裁等方面的业务。

多年来，赵之涵律师一直为多家大型信托公司、资产管理公司提供常年法律顾问服务。 

赵之涵律师在资产管理领域参与过包括各类信托计划/资产管理计划/基金等本身及衍生的股

权、债权纠纷的争议解决、兑付纠纷应对、相关的公证债权文书强制执行事宜、框架设计、

合同文本修改等诉讼及非诉业务。赵律师主办案件包括：代表某大型国有信托公司就其发行

的集合资金信托计划项下股权、债权、债务等进行尽职调查，制定并完成重组方案，标的约

60亿元；代表某大型国有信托公司就其发行的证券投资类集合资金信托计划应对委托人诉讼；

代表某大型国有信托公司通过申请执行证书及强制执行清收信托财产，标的约 3 亿元；代表

某资产管理公司就其与某信托公司的委托贷款合同纠纷，提供法律咨询服务，为客户提供了

法律分析意见和整体应诉方案，标的约为 2 亿元等。 

教育背景 

中国政法大学法学学士学位、民商法硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


